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Protokół Nr V/2015 

z odbytej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 27 lutego 2015r. o godz. 13:00 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Rzepinie 

 

Pkt 1. Sprawy regulaminowe: 

Pkt 1.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Damian Utracki otworzył V zwyczajną sesję VII kadencji 

Rady Miejskiej w Rzepinie. Po powitaniu wszystkich zebranych oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności, aktualnie w sesji udział bierze 14 radnych (nieobecny usprawiedliwiony radny 

Grzegorz  Oczyński) , w związku z czym  Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 

uchwał (lista obecności radnych i gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2 do niniejszego 

protokołu). 

 

Pkt 1.2.Zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad. 

Głos zabrał  Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis informując, iż w związku  z prowadzoną 

dyskusją i wątpliwościami radnych dot. projektu uchwały 5.17. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchomości stanowiących własność Gminy Rzepin proponuje wycofać  

wymieniony projekt uchwały z porządku sesji. 

Przewodniczący Utracki zwrócił się do radnych z pytaniem czy są inne propozycje do 

przedstawionego porządku obrad sesji? Innych propozycji do porządku obrad radni nie wnieśli. 

 

„Za” wycofaniem  z  porządku obrad sesji projektu uchwały 5.17. w sprawie przeznaczenia do 

sprzedaży nieruchom. stanowiących  własność Gm. Rzepin  -głosowało 14 radnych - 

jednogłośnie. 

Pkt 1.3.Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Damian Utracki przedstawił następujący porządek obrad  sesji: 

1.Sprawy regulaminowe: 

   1.1.otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

   1.2.zgłoszenie uwag i poprawek do porządku obrad,  
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   1.3.przedstawienie porządku obrad, 

   1.4.przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 23.12.2014r. 

   1.5.przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 16.01.2015r. 

2.Wręczenie honorowych tytułów „Ambasador Rzepina 2014”. 

3.Informacja Komendanta Policji w Rzepinie o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego 

oraz podejmowanych działaniach zmierzających  do poprawy bezpieczeństwa  na terenie gminy 

Rzepin. 

4.Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami.   

5.Podjęcie uchwał w sprawie: 

5.1.udzielenia pomocy fin. Powiatowi Słubickiemu, 

5.2.zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2015r., 

5.3.zatwierdzenia planu pracy poszczególnych komisji Rady Miejskiej na 2015r., 

5.4.rozpatrzenia skargi na Dyrektora ZSO w Rzepinie, 

5.5.zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015r., 

5.6.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Kowalowie, 

5.7.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Lubiechni Małej, 

5.8.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Lubiechni Wielkiej, 

5.9.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Radowie, 

5.10.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Serbowie, 

5.11.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Starkowie, 

5.12.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Drzeńsku, 

5.13.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Sułowie, 

5.14.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Starościnie, 

5.15.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Gajcu, 

5.16.wyrażenia zgody na włączenie nieruchomości stanowiących wł. Gminy Rzepin w granice 

Kostrzyńsko - Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej,  

5.17.przeznaczenia do sprzedaży nieruchom. stanowiących  własność Gm. Rzepin - wycofany,  

5.18.przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości 

stanowiącej własność Gm. Rzepin, 

5.19.zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości gminnej w drodze przetargu, 

5.20.przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Rzepin na lata 2015-2017, 

5.21.zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Woj. Lubuskiego o wyznaczeniu aglomeracji 

Rzepin, 
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5.22.utworzenia i prowadzenia Ośrodka Rehabilitacji Ptaków Drapieżnych przy Technikum 

Leśnym w Starościnie, 

5.23.przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Rzepin w 2015r. 

6.Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

7.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

8.Zamknięcie sesji.                                 

„Za” przyjęciem ww. porządku obrad głosowało 14 radnych- jednogłośnie.     

Pkt 1.4. przyjęcie protokołu z sesji odbytej w dniu 23.12.2014r. 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 Pkt 1.5.przyjęcie protokołu z nadzwyczajnej sesji odbytej w dniu 16.01.2015r. 

 

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

Pkt 2. Wręczenie honorowych tytułów „Ambasador Rzepina 2014”. 

AMBASADOR  RZEPINA 2014r.- Krzysztof Kononowicz 

Burmistrz Dudzis poinformował, że Ambasador Rzepina jest to najwyższe wyróżnienie jakie 

może nadać Rada Miejska w Rzepinie, a więc osoby z racji tego wyróżnienia muszą być 

osobami wyjątkowymi. Tytuł Ambasador Rzepina nadawany jest przez Burmistrza Rzepina 

osobom, instytucjom oraz  organizacjom pozarządowym, które swoją postawą i działalnością 

w sposób szczególny przyczyniają się do promocji Gminy Rzepin. Wyróżnienia te są  

przyznawane co roku od 2008r. do tej pory przyznano ich 19.  

Tegoroczne  tytuły Ambasador Rzepina 2014 komisja w składzie: 

1. Burmistrz Rzepina - Sławomir Dudzis 

2. Dyrektor MDK - Tomasz Sidorkiewcz 

3. Przewodnicząca  Komisji Społecznej RM – Agnieszka Wodara, 

4. Insp. ds. Promocji Gminy  - Karolina Kryk 

przyznała  Panu Krzysztofowi Kononowiczowi,  Panu Leszkowi Parzyjagła oraz Miejskiemu 

Klubowi Sportowemu Steinpol Ilanka. 

Burmistrz Rzepina Sławomir Dudzis przedstawił osobę Pana Krzysztofa Kononowicza. 
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Pan Krzysztof Kononowicz jest Rzepinianinem od urodzenia, tutaj skończył Szkołę 

Podstawową oraz Liceum Ogólnokształcące. Właściciel piekarni  LEKS. Człowiek, na którego 

zawsze można liczyć w każdej sytuacji. Osoba, która aktywnie włącza się  w życie społeczno-

kulturalne naszego miasta, a  szczególnie w pomoc osobom niepełnosprawnym  czego 

dowodem są przekazywane środki finansowe  oraz pomoc rzeczowa.  

Rzepińskie stowarzyszenia niejednokrotnie przekonywały się o tym. Pan Krzysztof 

Kononowicz działa nie tylko w sferze pomocy osobom niepełnosprawnym, ale jest również 

mocno związany ze sportem  w Rzepinie. Zawsze promuje nasze miasto, stowarzyszenia z 

naszego terenu oraz ważne wydarzenia. 

Jest mieszkańcem Rzepina. Czynnie włącza się i wspiera lokalne inicjatywy. Był jednym z 

inicjatorów i fundatorów wymiany krzyża wraz z kapliczką przy ulicy Moniuszki w Rzepinie 

oraz ogrodzenia przy kapliczce. Współfinansował zakup  paczek na balu dla dzieci 

niepełnosprawnych, który organizowany jest co roku przy pomocy Rady Miejskiej w Rzepinie.  

 Czynnie wspiera wszelkie inicjatywy organizowane dla dzieci niepełnosprawnych np. 

Rzepiński Dzień Osoby Niepełnosprawnej, 

 Był sponsorem strojów dla dzieci grających w Miejskim Klubie Sportowym Steinpol 

Ilanka Rzepin oraz nagród na turnieje sportowe, 

 Jest fundatorem nagród w lokalnych imprezach takich jak np. dożynki gminne. 

Społecznik, działacz lokalny  promujący nasze miasto. Z takim zapałem i potencjałem można 

powiedzieć, że usłyszymy jeszcze dużo dobrego o tym  energicznym pomysłowym 

i przedsiębiorczym człowieku.  

Zgłoszenie Prezesa Terenowego Klubu Honorowych Dawców Krwi do tytułu 

AMBASADOR RZEPINA 2014r.  

Zarys historyczny powstania Klubu Honorowych Dawców Krwi w Rzepinie: 

Pierwsza honorowa zbiórka krwi odbyła się  w 2003 r. dzięki zaangażowaniu pana Leszka 

Parzyjagły, który  był również inicjatorem sformalizowania działań i utworzenia w 2004 r. 

Terenowego Klubu Honorowych dawców Krwi  przy Izbie Celnej w Rzepinie, którego to klubu 

do dnia dzisiejszego jest Prezesem.  
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W ubiegłym roku  tj. 2014 klub dawców krwi obchodził swój dziesięcioletni jubileusz istnienia. 

Przez ten czas zorganizowano 58 akcji, podczas których zebrano około 1000 litrów krwi. 

Oprócz cyklicznie organizowanych akcji zbiórki krwi, popularyzowano również ideę 

krwiodawstwa i krwiolecznictwa wśród dzieci i młodzieży szkolnej.  

Organizowane przez klub konkursy plastyczne wśród przedszkolaków cieszyły się dużą 

popularnością, a przyszli krwiodawcy mogli zapoznać się z tą wspaniałą ideą. Dla młodzieży 

szkolnej organizowano konkursy wiedzy o krwiodawstwie, podczas których uczniowie mogli 

sprawdzić swoją wiedzę o funkcjonowaniu organizmu człowieka i o roli jaką pełni w nim krew.  

W dniu 27 października 2010 r. Klub Honorowych Dawców Krwi przy Izbie Celnej w  Rzepinie 

wraz z Fundacją DKMS zorganizował Dzień Dawcy Szpiku, podczas którego rejestrowano 

dawców szpiku, który jest równie cennym co krew darem ratującym życie zwłaszcza chorym 

na białaczkę. Na uwagę zasługuje fakt, iż jedna z osób  zarejestrowanych podczas akcji w 2012 

roku była dawcą szpiku dla osoby chorej na białaczkę. 

Oprócz cyklicznie organizowanych akcji były też i takie, które stanowiły pomoc doraźną w 

pozyskaniu krwi o określonej grupie dla dzieci chorych, leczonych na oddziałach hematologii 

dziecięcej szpitali klinicznych w Poznaniu, Wrocławiu i Szczecinie. Organizowano także akcje 

doraźne  zbiórki krwi rzadkich grup w odpowiedzi na apel o pomoc szpitala powiatowego w 

Słubicach. 

Warto nadmienić, iż terenowy Klub Honorowych Dawców Krwi przy Izbie Celnej w Rzepinie 

w 2008 r. wystąpił do władz samorządowych Województwa Lubuskiego, jak również 

parlamentarzystów lubuskich z inicjatywą zakupu autobusu do poboru krwi. Inicjatywa ta 

zyskała poparcie, a autobus do poboru krwi został zakupiony i jest w dyspozycji Regionalnego 

Centrum Krwiodawstwa i Krwiolecznictwa w Zielonej Górze. 

Działalność Klubu Honorowych Dawców Krwi oraz ogromne  zaangażowanie prezesa Leszka 

Parzyjagły doprowadziły do obecnego stanu, gdzie znaczna część honorowych dawców krwi, 

to już nie tylko funkcjonariusze i pracownicy Izby Celnej w Rzepinie, ale również członkowie 

lokalnej społeczności (w tym młodzież ucząca się).  

Niewątpliwie opisana wyżej wieloletnia bezinteresowna i społeczna pomoc oraz odpowiadanie 

na apele osób chorych i potrzebujących stawiają Pana Leszka Parzyjagłę – Prezesa i założyciela 

Klubu Honorowych Dawców Krwi w Rzepinie  w gronie osób do uzyskania tego  zaszczytnego 

i honorowego tytułu AMBASADORA RZEPIN 2014r.   
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Zgłoszenie Miejskiego Klubu Sportowego Steinpol Ilanka Rzepin do tytułu 

AMBASADOR RZEPIN 2014r. 

Początki powstania Klubu Sportowego  datuje się już na rok 1948, kiedy to powstał 

Kolejowy Klub Sportowy  Kolejarz, później powstał również  Szkolno-Gminny Klub Sportowy 

„Jeleń” oraz  Klub Sportowy Zryw przy Technikum Leśnym w Starościnie. 17 grudnia  1965 

roku zostało zarejestrowane stowarzyszenie Ilanka i to wydarzenie jest uważane za początek 

powstania Miejskiego Klubu Sportowego Ilanka Rzepin.  Jak  wynika z daty powołania, klub 

w roku bieżącym świętuje swój 50 – letni jubileusz.  

W 1969 roku drużyna piłkarska Ilanki Rzepin  awansowała do klasy „A”, a oprócz piłki 

nożnej przez jakiś okres funkcjonowały jeszcze sekcje siatkówki – klasa okręgowa i tenisa 

stołowego – również klasa okręgowa. W 1970 roku powstał Klub Sportowy „Stal”, który był 

drugim klubem w mieście. W 1976 doszło do połączenia „Ilanki” i „Stali”. Drużyna 

występowała pod nazwą „Ilanka” Rzepin. Na przełomie lat siedemdziesiątych 

i osiemdziesiątych oprócz sekcji piłki nożnej powstała i działała w „Ilance” sekcja siatkówki. 

Lata dziewięćdziesiąte to okres wzlotów i upadków, awansów i spadków „Ilanki”. Wiosną 2000 

roku pod wodzą zasłużonego dla klubu trenera pana Tadeusza Czybuka  rzepińscy piłkarze 

awansowali z klasy okręgowej do IV ligi. W roku 2003 Klubowi udało się pozyskać sponsora 

strategicznego – Międzynarodową Firmę  Steinpol Meble  

Sp z .o.o. i od tego czasu klub przyjął  nazwę Miejski Klub Sportowy Steinpol Ilanka Rzepin.   

Drużyna seniorów: 

W 2008 roku zespół Ilanki uzyskał historyczny awans do III ligi Dolnośląsko - Lubuskiej w 

której występował nieprzerwalnie przez 6 sezonów.  W sezonie 2010/2011 drużyna 

prowadzona przez trenera Marka Kamińskiego zajęła najwyższe w historii klubu 2 miejsce w 

tabeli, do ostatnich kolejek bijąc się o awans do II ligi z zespołem Chrobry Głogów. Ogromnym 

sukcesem w tym sezonie było również zdobycie Pucharu Polski na szczeblu Województwa 

Lubuskiego, gdzie w finale Rzepińska drużyna pokonała ekipę Arki Nowa Sól 1:0! 

Po najlepszym w historii klubu sezonie przyszła drastyczna obniżka budżetu co przyczyniło się 

do  rozpadu praktycznie całej drużyny ( zostało 3 zawodników). Z drużyną pożegnał się 

również trener Marek Kamiński, a jego miejsce zajął dotychczasowy asystent Kamil 

Michniewicz. Powstała drużyna złożona przede wszystkim z zawodników z Rzepina i okolic, 
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która dzielnie walczyła na arenie III ligowej przez 3 kolejne sezony, transferując co sezon 

zawodników do wyższych lig (Kamil Sylwestrzak – ekstraklasowa Korona Kielce, Radosław 

Sylwestrzak GKS Katowice I liga, Marcin Warcholak Arka Gdynia I liga). 

Od obecnego sezonu zespół seniorów występuje w IV lidze Lubuskiej zajmując na półmetku 3 

lokatę z szansami na awans do III ligi Dolnośląsko - Lubuskiej. W zespole seniorów trenuje  20 

zawodników. Warto podkreślić stabilność struktur sportowych i organizacyjnych zespołu oraz 

fakt, że w zespole w większości występują zawodnicy Gminy Rzepin.  

Ostatnie lata to ciągłe umacnianie marki MKS Steinpol - Ilanka Rzepin na piłkarskiej mapie 

Polski, a co za tym idzie promowanie Rzepina.  

Drużyny młodzieżowe: 

Klub szkoli dzieci i młodzież w sześciu kategoriach wiekowych (Skrzat, Żak, Orlik, Młodzik, 

Trampkarz, Junior Starszy), w których łącznie trenuje i gra prawie 140 osób.  

Treningi dla wyżej wymienionych grup prowadzi 8 trenerów w tym trener prowadzący 

specjalistyczne treningi bramkarzy.  

Każdego roku trenerzy uczestniczą w szkoleniach i konferencjach trenerskich podnosząc swoje 

umiejętności z pożytkiem dla małych piłkarzy. W bieżącą działalność klubu zaangażowani są 

także rodzice  zawodników wspierając klub przy organizacji turniejów, wyjazdów na turnieje, 

pozyskiwaniu sponsorów, organizacji różnych przedsięwzięć towarzyszących życiu klubu. 

Można powiedzieć, że dziś rodzinę Ilanki Rzepin tworzy około 400 osób w mniejszym lub 

większym stopniu angażujących się w funkcjonowanie klubu, a profil klubu na facebook’u 

polubiło ponad 1500 osób! . 

W całym sezonie grupy młodzieżowe rozgrywają około 100 meczy ligowych i kontrolnych oraz 

około 40 turniejów halowych, na terenie całego województwa lubuskiego.  

MKS Steinpol-Ilanka Rzepin organizuje rocznie około 15 turniejów towarzyskich dla 

młodzieży. W turniejach uczestniczą za każdym razem drużyny z Niemiec, także nasze zespoły 

co najmniej kilkanaście razy w roku biorą udział  w turniejach w Niemczech. Klub stale 

współpracuje z sześcioma klubami sportowymi zza Odry. Dzięki temu ma możliwość 

porównania z sąsiadami, zebrania wielu cennych doświadczeń i zacieśnienia współpracy, 

która  owocuje zarówno na płaszczyźnie organizacyjnej jak i szkoleniowej. Dzięki tej 
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działalności MKS Steinpol-Ilanka Rzepin przyczynia się do promowania  naszego miasta po 

obu stronach Odry. 

Drużyny osiągają w trakcie sezonu różne wyniki - dobre są przeplatane słabszymi, zwycięstwa 

zaś  porażkami.  

Zgodnie z filozofią, którą przyjęto sobie rozpoczynając pracę także z najmłodszymi grupami 

wiekowymi, głównym celem jest przede wszystkim podnoszenie umiejętności piłkarskich 

poszczególnych zawodników, kształtowanie ich charakterów oraz dostarczanie im wielu 

pozytywnych emocji, które wiążą się z uprawianiem piłki nożnej.  Wynik jest na tym etapie 

rzeczą drugorzędną. Władze klubu wychodzą z założenia, iż nawet jeśli nie z każdego 

zawodnika grup młodzieżowych wyrośnie w przyszłości dobry piłkarz, to przynajmniej klub 

przyczyni się do pozytywnego ukształtowania jego charakteru. 

Dzięki trenowaniu w MKS Steinpol-Ilanka Rzepin każdy młody człowiek ma możliwość 

nauczenia się funkcjonowania w większej grupie społecznej, radzenia sobie ze 

stresem,  wyciągania wniosków z porażek i podnoszenia się po nich, cieszenia z 

wygranych.   Co najważniejsze,  każdy uczy się tego, że aby odnieść sukces trzeba na niego 

ciężko i systematycznie pracować.      

Przez 50 lat funkcjonowania klub przyczynił się do wychowania wielu pokoleń zawodników 

oraz zawodniczek i choć w większości nie są oni już związani z piłką nożną to jednak lata 

spędzone w klubie z pewnością wpłynęły pozytywnie na rozwój ich karier życiowych.   

Klub prowadzi także sekcje brydża sportowego oraz atletyczną odnoszące spore sukcesy na 

arenie krajowej i międzynarodowej. Sekcji Atletycznej został przyznany Ambasador Rzepina 

za rok 2010 za zdobyte medale na Mistrzostwach  Świata  w Trójboju Siłowym i Wyciskaniu 

Leżąc w słowackiej Trnawie  oraz na zawodach o Puchar Świata w  niemieckim Eilenburg. 

Ponadto Tytuł Ambasadora Rzepina za rok 2011 został przyznany panu 

Łukaszowi  Kozłowskiemu za zdobycie tytułu  mistrza świata  Federacji WPC. 

Miejski Klub Sportowy Steinpol Ilanka Rzepin działa jak dobrze zarządzana firma, która nie 

może się obejść bez kadry zarządzającej i trenerów. 

Zarząd Miejskiego Klubu Sportowego Steinpol Ilanka Rzepin: 

Prezes: Ryszard Boberski 
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Wiceprezesi: Sławomir Karatysz i Przemysław Danak 

Członkowie Zarządu: Andrzej Pakuła i  Ryszard Wiącek 

Kierownik Klubu: Krzysztof Skrzyniarz 

Koordynator ds. młodzieżowych grup sportowych:  Marcin Zieliński 

Trener zespołu seniorskiego: Kamil Michniewicz 

Trener juniorów: Dawid Chanas 

Trener trampkarzy: Wiktor Błaszczykiewicz 

Trener Młodzików: Zdzisław Stonoga 

Trener Orlików: Krzysztof  Didyk  

Trenerzy Żaków: Przemysław Radkiewicz i Adam Popkowski 

Trener Skrzatów: Andrzej Pawłowski 

Trener bramkarzy: Marcin Sidorowicz  

Opiekun obiektów sportowych: Dariusz Cudyk 

Osoby wyróżnione tytułem „Ambasador Rzepina 2014” oraz Prezes MKS Steinpol Ilanka Pan 

Ryszard Boberski złożył Panu Burmistrzowi serdeczne podziękowanie. 

Przewodniczący Rady Damian Utracki złożył również w imieniu własnym, jak i Rady Miejskiej  

raz jeszcze serdeczne gratulacje. 

Następnie o godz.13:40 zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie o godz. 14:00 wznowiono obrady. 

 

Pkt 3. Informacja Komendanta Policji w Rzepinie o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego oraz podejmowanych działaniach zmierzających do poprawy bezpieczeństwa  

na terenie gminy Rzepin. 
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Komendant Policji Ryszard Świerczek  przedstawił prezentację dot. stanu bezpieczeństwa i 

porządku publicznego  oraz prezentację o podejmowanych działaniach zmierzających do 

poprawy bezpieczeństwa na terenie Gminy Rzepin- pisemna informacja stanowi załącznik Nr 

4 do niniejszego protokołu. 

Ponadto Komendant poinformował, że plany na br. są takie, by nie wzrosła przestępczość, a 

wręcz jeszcze zmalała. Planuje się także zakup nowego radiowozu, w związku z czym o 

dofinansowanie do zakupu radiowozu  zwrócił się do Pana Burmistrza i do radnych Rady 

Miejskiej, gdyż te samochody, które są na stanie są mocno wyeksploatowane. 

Poza tym w planach jest uzupełnienie brakujących etatów, a zwłaszcza w prewencji, bo 

przynajmniej czterech policjantów jest potrzebnych i chcemy być widoczni w każdym miejscu 

tam , gdzie mieszkańcy chcieliby widzieć policjanta-dodał. 

W nawiązaniu do przedstawionej prezentacji z pytaniem zwróciła się radna Wodara – w 

związku z rozszerzeniem działań na Powiat, dla mieszkańców gminy Rzepin staje się  być 

okrojonym działaniem, co w związku z tym ? 

W tym przypadku jedynym wyjściem jest uzupełnienie etatów - powiedział Komendant. 

Radny Wąsowicz zadał pytanie czy funkcjonowanie monitoringu przyczyniło się do  wykrycia 

przestępstw bądź wykroczeń drogowych? 

Pan Komendant odpowiedział, że  jest bardzo przydatny i ułatwia bardzo pracę.  

Przewodniczący Utracki natomiast zgłosił kwestię zanieczyszczeń po psach oraz kwestię dot. 

śmieci, które zlegają przy drogach i innych miejscach, a jeszcze bardzie tragiczne jest to, co z 

kominów się wydobywa, gdyż zdarza się, że ludzie palą czym się da. Prosił więc, by w miarę 

możliwości zwracać na to uwagę. 

Komendant odpowiedział, ze wejście do danego domu musi być uzasadnione. 

Radna Wodara zgłosiła  kwestię  szybkiej jazdy na ul. H. Sawickiej prosiła więc,  by  jakoś 

zareagować. 

Komendant  odpowiedział, że  zostanie  skierowany patrol. 

Pkt 4. Sprawozdanie Burmistrza Rzepina o pracy między sesjami.   



 

11 
 

Burmistrz Dudzis poinformował,  że  okres  między sesjami był bardzo aktywny  mianowicie - 

odbył spotkanie  z  Prezesem Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy  Ekonomicznej, 

Podstrefa Rzepin  , a owoce spotkania są zauważalne dziś na sesji, bo został przygotowany 

projekt uchwały  o przystąpieniu do specjalnej strefy. 

Udział w Walnym Zebraniu Pro Europa Viadrina, na którym dokonano wyboru nowych władz. 

Ponadto udział w spotkaniu w CZG-12 w Długoszynie -  należy dodać , że dzieją się tam rzeczy 

trudne do rozstrzygnięcia. 

Spotkanie w Górzycy z Fundacją Zielonej Doliny Odry i Warty – spotkanie z przedstawicielami 

i Zarządem Fundacji  w związku z nowym  okresem finansowania zostały przedstawione ogólne 

zasady w Lokalnej Grupie działania. Burmistrz poinformował, że do wykorzystania będzie 

większa suma  pieniędzy jak w ub.  roku  , bo ok.11,5 mln. zł. Jednakże nalży zaznaczyć , że 

samorządy będą mogły sięgać po  pieniądze nie większe niż 50%.  

Nadto  odbył również spotkanie z przedstawicielami  Urzędu Marszałkowskiego nt.  budowy 

obwodnicy Rzepina -  zielone światełko jest – powiedział burmistrz.  

Brał  udział w konferencji z udziałem Marszałek Polak i Ministra Sługockiego nt. nowego 

rozdania środków unijnych w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego. 

Odbył również spotkanie z  Ministrem Pracy i Polityki Społecznej m.in. nt. pozyskania środków  

unijnych w sferze społecznej. 

 

Ponadto Burmistrz poinformował, iż został rozstrzygnięty przetarg na remont świetlicy w 

Starościnie. W przetargu udział wzięło 9 firm- cena została nieco obniżona. Firma zaraz po 

podpisaniu umowy weszła na plac budowy, dlatego jest szansa , że termin remontu zostanie 

dotrzymany - dodał Burmistrz Dudzis. 

 

Nadto burmistrz odbył spotkanie z przedstawicielami  Narodowego Funduszu Zdrowia w 

Zielonej Górze, ponieważ NFZ stwarzał problemy związane z otwarciem Przychodni Zdrowia 

w Kowalowie, tym niemniej w chwili obecnej już problem został rozwiązany i lada dzień 

zostanie podpisana umowa z NFZ.   

 

Udział burmistrza w zebraniach sprawozdawczych OSP na terenie Gminy Rzepin. 

Kolejne spotkanie jakie odbył Pan Burmistrz - to spotkanie z Dyrektorem Programu Obszarów 

Wiejskich w Zielonej Górze dot. okresu finansowania  projektów.   
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Spotkanie z Dyrektorem Zarządu Dróg Woj. w Zielonej Górze dot. budowy obwodnicy 

Rzepina,  budowy chodnika we wsi Radów oraz budowy chodnika w Kowalowie na ul.  

Radowskiej. 

Pkt 5.Podjęcie uchwał  w sprawie: 

Pkt 5.1.udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słubickiemu. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.2.zatwierdzenia planu pracy Rady Miejskiej na 2015r. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.3.zatwierdzenia planu pracy poszczególnych komisji Rady Miejskiej na 2015r. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.4.rozpatrzenia skargi na Dyrektora ZSO w Rzepinie. 

 

Przewodniczący Utracki poinformował, że wpłynęła skarga na Dyrektora ZSO w Rzepinie, 

zgodnie z kompetencjami skarga ta została przekazana do rozpatrzenia przez Komisję 

Rewizyjną, w związku z czym zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  Dariusza 

Wąsowicza o przedstawienie sprawy.  

Przewodniczący Wąsowicz   poinformował, że  na posiedzeniu  w dniu 23.01.2015r. komisja  

zajmowała się rozpatrzeniem skargi na Dyrektora ZSO. Po wnikliwym zbadaniu skargi komisja 

stwierdziła, że zajmie się tylko rozpatrzeniem spraw pracowniczych, natomiast kwestia 

zgodności z prawem wypowiedzenia umowy o pracę leży w gestii Sądu Rejonowego w 

Słubicach. 

Należy  również dodać , iż na posiedzenie nie przybyła skarżąca, natomiast Pani Goj  złożyła  

obszerne wyjaśnienia, która w sposób szczegółowy odniosła się do zarzutów zawartych w 

skardze. Ponadto zostały przedstawione dokumenty, z których wynikało, że zawarte zarzuty   w 

skardze są nieuzasadnione. 

W związku z powyższym Komisja Rewizyjna uznała, że skarga jest bezzasadna.  
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Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.5.zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2015r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Wąsowicz poinformował, że zgodnie  z art.18 a 

ustawy z  dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym  

Rada Gminy kontroluje działalność burmistrza, gminnych jednostek organizacyjnych oraz 

jednostek pomocniczych gminy poprzez Komisję Rewizyjną. Zgodnie z par. 89 pkt 1 Statutu 

Gminy Rzepin Komisja Rewizyjna przedkłada Radzie do zatwierdzenia plan pracy i plan 

kontroli na 2015r. W związku z powyższym podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych - jednogłośnie. 

 

Pkt 5.6.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Kowalowie. 

 

Przewodniczący Utracki poinformował, że par.4 pkt 3 Statutu Sołectwa mówi, że kadencja 

Sołtysa i Rady Sołeckiej kończy się z upływem kadencji Rady Miejskiej w Rzepinie, z 

zastrzeżeniem ust.4 wybór zarządza się nie później niż w okresie 6 miesięcy od dnia wyboru 

nowej Rady Miejskiej. Punkt 4 mówi, iż po upływie kadencji, Sołtys i Rada Sołecka pełnią 

funkcje do czasu wyboru nowo wybranego Sołtysa i Rady Sołeckiej. Natomiast par. 13 mówi, 

iż wybory organów Sołectwa zarządza Rada Miejska w terminie do 6 miesięcy od 1 sesji nowo 

wybranej Rady Miejskiej. 

Natomiast Zebranie Wiejskie, na którym ma być dokonany wybór Sołtysa i członków Rady 

Sołeckiej zwołuje burmistrz i w tym celu określa miejsce, dzień, godzinę i porządek obrad 

Zebrania Wiejskiego. 

Uwag do przedstawionych 10 projektów uchwał nie wniesiono, przystąpiono więc do 

głosowania nad poszczególnymi projektami uchwał. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.7.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Lubiechni Małej. 

Pytań nie zgłoszono. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.8.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Lubiechni Wielkiej. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.9.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Radowie. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.10.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Serbowie. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało  14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.11.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Starkowie, 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie. 

 

Pkt 5.12.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Drzeńsku, 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 5.13.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Sułowie, 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 5.14.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Starościnie. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 5.15.wyborów Sołtysa i członków Rady Sołeckiej w Gajcu, 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 
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Pkt 5.16.wyrażenia zgody na włączenie nieruchomości stanowiących wł. Gminy Rzepin w 

granice Kostrzyńsko - Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, Podstrefa Rzepin. 

 

Burmistrz Dudzis poinformował, iż owocem spotkań z Prezesem i Zarządem Specjalnej Strefy 

jest fakt uczestnictwa w tej strefie. Jednym z podstawowych kroków jest podjęcie uchwały o 

przystąpieniu do strefy, a następnie  przekazanie uchwały Zarządowi Województwa celem 

zaopiniowania. Natomiast jeśli Rada Miejska podejmie uchwałę i Zarząd Województwa 

również przychyli się  pozytywne, wówczas zostanie złożony wniosek do Kostrzyńsko-

Słubickiej Specjalnej Strefy  o poszerzenie  strefy.  

Burmistrz nadmienił, że jeżeli  uchwała zostanie podjęta to w najbliższych  dniach, komplet 

dokumentów zostanie dostarczony do Zarządu Urzędu Marszałkowskiego celem 

zaopiniowania i jeśli opinia będzie pozytywna, wówczas zostanie przekazana do Strefy. 

Strefa natomiast ma za zadanie przekazanie wniosku wraz z całością dokumentów do 

Ministerstwa Infrastruktury i to  Minister włącza nasze tereny do Strefy, bądź też nie –

powiedział burmistrz. Jednakże trzeba mieć nadzieję, że wymienione w uchwale tereny zostaną 

włączone  do   Kostrzyńsko - Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej- dodał  Burmistrz 

Dudzis.  

 

W związku z powyższym radny Przybył zwrócił się z pytaniem, czy uczestnictwo  w strefie, 

będzie wiązało się z kosztami po stronie Gminy Rzepin? 

 

Następnie  Przewodniczący Utracki pytał, czy koszty ze sprzedaży działki, zostaną po stronie 

Gminy, czy dla Strefy? 

 

Burmistrz Dudzis wyjaśnił, że jeśli chodzi  o sprzedaż działki potencjalnemu inwestorowi – 

może to zrobić Gmina i może Strefa. 

Natomiast jedynym przywilejem Strefy w tym wypadku  jest prawo pierwokupu,     

gdy strefa będzie chciała wykupić działkę, to Gmina będzie musiała w pierwszej kolejności  

sprzedać (zgodnie z wyceną). Środki  zostają jednak w kasie Gminy. 

Jednakże w chwili obecnej burmistrz nie widzi kosztów, które musiałaby ponosić gmina 

przystępując do Strefy, a wręcz tylko same korzyści.  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 
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„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 5.17.przeznaczenia do sprzedaży nieruchom. stanowiących  własność Gm. Rzepin – 

projekt uchwały został wycofany z porządku obrad.  

 

Pkt 5.18.przeznaczenia do sprzedaży w trybie bezprzetargowym udziału w nieruchomości 

stanowiącej własność Gm. Rzepin. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

5.19.zwolnienia z obowiązku wydzierżawienia nieruchomości gminnej w drodze 

przetargu. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 5.20.przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Rzepin na lata 2015-2017. 

 Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych – jednogłośnie. 

 

Pkt 5.21.zaopiniowania projektu uchwały Sejmiku Woj. Lubuskiego o wyznaczeniu 

aglomeracji Rzepin. 

Pytań nie zgłoszono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych- jednogłośnie . 

 

Pkt 5.22.utworzenia i prowadzenia Ośrodka Rehabilitacji Ptaków Drapieżnych przy 

Technikum Leśnym w Starościnie. 

Przewodniczący Utracki przeczytał  pismo tu cytat: 

”W Technikum Leśnym w Starościnie oprócz kształcenia w zawodzie leśnika rozwija 

się przyrodnicze zainteresowania uczniów. 
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Z inicjatywy uczniów i Grona Pedagogicznego powstaje Ośrodek Rehabilitacji Ptaków 

Drapieżnych. Planuje się, aby stanowił on całość z kompleksem szkolnym i był na trwale 

związany z placówką. 

Nadrzędnym celem i zadaniem ośrodka rehabilitacji jest przede wszystkim ratowanie 

rannych i poszkodowanych ptaków drapieżnych oraz sów. Kontuzjowane ptaki nie mają 

w naszym rejonie żadnego azylu czy schroniska. W ośrodku rehabilitacji uczniowie wraz 

z opieką weterynaryjną doprowadziliby ranne ptaki do stanu funkcjonowania, czyli 

wyleczenia urazów i ran, a następnie poprzez odpowiednie szkolenie sokolnicze 

przywróciliby im pełną sprawność fizyczną. 

Szkolenie sokolnicze jest konieczne, aby wyleczone i wypuszczone na wolność ptaki były 

samodzielne, nabrały naturalnych zachowań i mogły poradzić sobie w naturze. 

Celem ośrodka jest również wyszkolenie własnych adeptów sokolnictwa-osób 

odpowiedzialnych i kompetentnych do pracy z ptakami prawnie chronionymi. Ważne jest 

też podtrzymanie starej tradycji łowieckiej polowania z ptakami łownymi. 

Nowoczesne sokolnictwo to nie tylko łowy z sokołami ale również ochrona wielu 

gatunków ptaków drapieżnych, nie tylko sokołów. Obecnie podejmuje się wiele projektów 

hodowli i ochrony ptaków szponiastych oraz sów. 

Dzięki sokolnikom, sokół wędrowny - ptak w Polsce zupełnie już wymarły, wrócił 

ponownie do natury po odbudowanej populacji”. 

 

Pytań nie wniesiono. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się (radny 

W. Rycerz). 

 

5.23.przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Rzepin w 2015r. 

 

Pytań nie wniesiono. 

 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przy 1 głosie wstrzymującym się (radny 

W. Rycerz). 
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O godz. 15:15 Przewodniczący zarządził przerwę w obradach. 

Po przerwie o godz. 15:25 wznowiono obrady. 

 

Pkt 6.Interpelacje, wnioski , zapytania i  sprawy różne. 

 

Przewodniczący Utracki poinformował, że do Rady wpłynęło pismo od mieszkańców ul. 

Sienkiewicza w Rzepinie dot. wykonania remontu tej drogi – więcej przedstawi Radny S. 

Zieliński. 

 

Kolejne pismo dot. zmiany nazwy ulic w Rzepinie tj. Boh. Radzickich, Karola 

Świerczewskiego, Marcela  Nowotki i Hanki Sawickiej- kwestię tę poddał do przemyślenia i 

przedyskutowania na przyszłych komisjach.. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Olesek poinformował, że wpłynęło pismo w dniu 02.02.2015r. 

dot. sprzedaży w trybie przetargu ograniczonego działek położonych przy ul. Al. Wolności w 

Rzepinie - mieszkańcy nie zgadzają się z taką forma sprzedaży. 

 

Nadto Wiceprzewodniczący Pych  przeczytał  uchwałę Nr 81/2015 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania pozytywnej opinii  o prawidłowości 

planowanej kwoty długu Miasta i Gminy Rzepin. 

 

Następne pismo dot.  skrzyżowania ulic Ośniańskiej, Słowackiego, Słubickiej i Boh. 

Radzieckich w Rzepinie -  ws. zmiany  organizacji ruchu (montaż lustra). 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Pych podziękował radnym za wsparcie i pomoc  finansową 

przy realizacji Balu dla osób niepełnosprawnych, który odbył się w dniu 16 stycznia 2015r. w 

Miejskim Domu Kultury w Rzepinie. 

 

Wiceprzewodniczący Pych poinformował również, że w dniu 19 lutego 2015r. podczas 

pełnienia dyżuru radnego  zgłosiły się osoby z ul. Moniuszki , które zwróciły się z prośbą o 

doposażenie  placu zabaw. 
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Nadto Wiceprzewodniczący Pych przeczytał pismo tu cytat: „W imieniu mieszkańców 

ulicy Kilińskiego, Partyzanckiej, Ogrodowej, Łąkowej i Leśnej zwracam się z prośbą do Pana 

Burmistrza i Rady Miejskiej w Rzepinie o wykonanie projektu kanalizacji ww. ulic oraz jego 

realizację. Ulice te zostały pominięte przy realizacji kanalizacji tzw. "Starego miasta" a 

spowodowane to było tym, iż Zarząd Dróg Wojewódzkich ze środków unijnych wykonał 

modernizacje ulicy Kilińskiego. 

W roku 2014 upłynął termin gwarancji na tej drodze, w związku z czym nie ma przeszkód 

,aby taka inwestycja została wykonana. Zdaję sobie sprawę z tego, że najpierw trzeba wykonać 

projekt, a potem może być realizacja , ale jak nie będzie to zrobione, to jako jedyni mieszkańcy 

Rzepina będą oni pozbawieni możliwości korzystania z udogodnień jakie mają pozostali 

mieszkańcy naszego miasta . Będą nadal zmuszeni budować szamba i zanieczyszczać 

środowisko. Proszę o zainteresowanie się problemem i nie zapominać, że na ulicy Kilińskiego,  

Partyzanckiej, Ogrodowej, Łąkowej i Leśnej też mieszkają Pana wyborcy. Bardzo liczę na 

Pana pomoc i przychylność Rady Miejskiej. Wykonanie kanalizacji pozwoli w dalszej części 

na poprawę stanu dróg - ulic, które są w opłakanym stanie”. 

Przewodniczący Utracki podziękował także Radnemu Pychowi i wszystkim Radnym za 

coroczne wsparcie WOŚP w Rzepinie. 

 

Natomiast radna Wodara  poruszyła  kwestię znaku informacyjnego usytuowanego  u zbiegu  

ulic Słowackiego, Ośniańskiej i Słubickiej – tablica informacyjna źle umieszczona. 

Po drugie na rondzie przy ZSO znajduje się znak  informujący, że  samochody ciężarowe mogą 

jechać w kierunku autostrady, natomiast dalej na ul. Mickiewicza  jest znak informacyjny , że 

mogą poruszać się samochody o  wysokości 3,3 m – dlatego należy wyjaśnić tę kwestię - 

powiedziała radna Wodara. 

Natomiast Pani Pych odpowiedziała, że  rondo i wszystkie kierunki są oznakowane zgodnie z 

instrukcją  o znakach i sygnałach na drodze i nie można wprowadzić  dodatkowych tabliczek. 

 

Radny Zieliński poinformował, że w dniu 20.12.2014r. mieszkańcy ul. Sienkiewicza wystąpili 

z pismem do Pana Burmistrza  o wykonanie  remontu. Wpłynęła już  odpowiedź, że w 2015r. 

zostanie przygotowane  zlecenie na wykonanie remontu tej drogi. 
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Ponadto radny Zieliński poruszył ponownie problem skrzyżowania ul. Ośniańskiej z ul. 

Słowackiego i Słubicką - powiedział, że ustawienie lustra nic nie da, jedynie problem ten może  

rozwiązać zmniejszenie wysepki. 

 

Natomiast radny Przybył poinformował, że podobny „bubel drogowy” jest  w Kowalowie  - 

zakręt  ul. Słubickiej z ul. Radowską. 

Poza tym prosił o ustawie dwóch lamp na ul. Kolejowej w Kowalowie, o wykonanie remontu 

drogi ul. Rzepińskiej oraz poruszył kwestię cmentarza w Kowalowie, gdyż  cmentarz jest w 

tragicznym stanie. 

 

Pkt 7.Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje, wnioski, zapytania i sprawy różne.   

Burmistrz Dudzis odpowiedział, że jeśli chodzi o sprzedaż działki położonej przy ul. Al. 

Wolności - wystąpiły dwie osoby o sprzedaż tej działki (sąsiedzi), więc zdecydowano, że 

najlepszą formą sprzedaży będzie przetarg ograniczony do sąsiadów tych działek.  

Jeśli chodzi o budowę kanalizacji w ul. Kilińskiego - w br. gmina będzie dążyć  do wykonania 

dokumentacji. 

Remont drogi ul. Rzepińskiej w Kowalowie – zostanie wykonany - powiedział Burmistrz 

Dudzis. 

Jeśli chodzi o odwodnienie cmentarza w Kowalowie – Burmistrz Dudzis prosił o czas, 

ponieważ oczekiwania w stosunku do nowych władz są duże, jednakże prosił, by te 

przemyślenia były w miarę racjonalne. 

Pkt 8. Zamknięcie sesji. 

Wobec  zrealizowania  tematów obrad Przewodniczący Rady Damian Utracki o godz.16:10  

zamknął  V  zwyczajną  sesję Rady Miejskiej w Rzepinie. 

 

Protokołowała:                                                                 Przewodniczył:                                                                                                                      

M. Szewczyńska                                                Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

                                                                                       (-)  Damian Utracki 

 

 


